
Det er et stykke Strandhistorie som skrives 
i disse dager. I sitt møte 2. oktober vedtok 
regionstyret en større renovering av 
hyttene, samt en ombygging og utvidelse 
av nåværende dusjbygg. 


I sin begrunnelse for vedtaket skriver 
regionstyret: «Formålet med å kjøpe 
Strand for 80 år siden var å ha et leirsted 
for barn og ungdom, og et samlingssted 
for misjonsfolket i Vestfold (nå region 
Vestfold og Buskerud). Regionstyret 
ønsker å videreføre og styrke dette 
formålet i tiårene som ligger foran. Strand 
skal fortsatt være et leir - og misjonssted. 
For å lykkes med dette trenger vi å kunne 
tilby gode overnattingsmuligheter og 
egnede møtelokaler, også for mindre 
grupper. Vi trenger et leirsted med mer 
fleksible løsninger enn i dag. 


Hyttene på Strand ble bygget i 1967. De 
har en enkel standard og har kun 
gjennomgått nødvendig vedlikehold 
gjennom disse godt og vel 50 årene. 
Oppgradering av hytter og en møtesal 
nummer to, vil gjøre Strand mer attraktivt 
for små og store grupper, både internt og 
eksternt. 


Det vil også ligge en god inntjening i 
renoverte hytter og en møtesal to. Vi vil 
kunne leie ut til to grupper parallelt, vi vil 
kunne ta en høyere leiepris for renoverte 
hytter og vi vil være mer attraktive i 
markedet for mindre grupper/ fellesskap. 


Regionstyret går inn for en videre 
renovering og utvidelse på Strand. Dette 
skal ikke gå utover andre områder i 
regionens virksomhet, og regionstyret vil i 
løpet av høsten jobbe videre med en 
strategi for regionens øvrige arbeid.»


Mer om Strand og  

renovering inne i bladet. 
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DET SKRIVES SKAL I  
STRANDS HISTORIE  

Villaen - overnatting for generasjoner  
av leirdeltakere.1939 - 1967

Fem nye overnattingshytter blir 
bygget. 1966 - 1967

Hyttene - overnatting for tusenvis av 
leirdeltakere. 1967 - 2023

Hytter for kommende 
generasjoner. 2024



Normisjon - Acta - Strand 
Regionleder 

Svein-Tony Gårdsø

Tlf.: 953 36 440


E-post: svein.tony.gardso@normisjon.no


Administrasjonsleder 
Gunn-Marit Eriksrød Selle


Tlf.: 928 40 659

E-post: gunn.marit.selle@normisjon.no


Actaleder 
Stein Joar Myrvang


Tlf.: 995 00 047

E-post: stein.joar.myrvang@normisjon.no


Daglig leder på Strand 
Ruben Heitmann

Tlf.: 472 70 877


E-post: ruben.heitmann@normisjon.no


Kjøkkenleder på Strand 
Sara Grebäck


Tlf.: 918 90 471

E-post: saragreback@normisjon.no


Styreleder, regionstyret 
Ole Jørgen Storli

Tlf.: 958 25 492


E-post: plantevernbua@online.no


Post - og besøksadresse: 
Østerøyveien 233

3237 Sandefjord


Regionkontorets åpningstider: 
Mandag - torsdag kl.09 - 15


Tlf.: 406 03 097


Kontonummer: 
3000 14 71550


Vipps, gaver regionen: 
11413


Vipps, gaver Strand: 
127249


Nettsider: 
normisjon.no/vebu


acta.no/vebu

strand-sandefjord.no


Organisasjonsnummer: 
979 189 877


Der skatten din er,  
vil også hjertet ditt være. 

I skrivende stund er jeg i gang med å planlegge 
loppemarkedet som du kan lese om et annet sted i bladet. I 
den forbindelse er det to ting fra Bibelen jeg tenker på. Mange 

av oss samler på mange ting som «sikkert kan komme til nytte en dag.» Det i seg 
selv er ikke nødvendigvis noen dum tanke. Det som vi advares mot i Bibelen, er å 
samle oss skatter på jorden som får makten over oss. For ting i seg selv er ikke 
problemet, men når vi styrer livet og valgene våre ut fra ønske om, eller behov for 
ting, da er det fare på ferde. Der skatten din er, vil også hjertet ditt være står det i 
Matteus 6: «Du skal ikke samle skatter på jorden, hvor møll og mark ødelegger, og 
hvor tyver bryter inn og stjeler. Men dere skal samle skatter i himmelen, der verken 
møll eller mark ødelegger og tyver ikke bryter inn og stjeler. For der skatten din er, 
vil også hjertet ditt være.»


Vi er ulike som mennesker og forholder oss til dette på ulike måter. Noen trenger 
en viss sum på kontoen for å kjenne seg trygge, andre lever mer fra dag til dag 
uten å tenke så mye på økonomien. Alle har vi fått noe å forvalte - lite eller mye - 
og det skal vi gjøre etter beste evne. Uansett er det frihet i å kunne legge alt det vi 
eier i Guds hender og be han ta ansvaret for det. Vær ikke bekymret står det noen 
vers lenger ut i samme kapittel: «Derfor sier jeg dere: Vær ikke bekymret for livet, 
hva dere skal spise, eller hva dere skal drikke, heller ikke for kroppen, hva dere 
skal kle dere med. Er ikke livet mer enn maten og kroppen mer enn klærne? Se på 
fuglene under himmelen! De sår ikke, de høster ikke og samler ikke i hus, men den 
Far dere har i himmelen, gir dem føde likevel. Er ikke dere mer verdt enn de? 
Hvem av dere kan vel med all sin bekymring legge en eneste alen til sin 
livslengde? Og hvorfor er dere bekymret for klærne? Se på liljene på marken, 
hvordan de vokser! De strever ikke og spinner ikke, men jeg sier dere: Selv ikke 
Salomo i all sin prakt var kledd som en av dem. Når Gud kler gresset på marken 
så fint, det som gror i dag og kastes i ovnen i morgen, hvor mye mer skal han ikke 
da kle dere - dere lite troende! Så gjør dere ikke bekymringer, og si ikke: «Hva skal 
vi spise?» eller: «Hva skal vi drikke?» eller: «Hva skal vi kle oss med?» Alt dette er 
hedningene opptatt av. Men den Far dere har i himmelen, vet jo at dere trenger alt 
dette. Søk først Guds rike og hans rettferdighet, så skal dere få alt det andre i 
tillegg. Så gjør dere ingen bekymringer for morgendagen; morgendagen skal 
bekymre seg for seg selv. Hver dag har nok med sin egen plage.»


La oss trene på å ta Jesus på ordet: søke først hans rike og ikke bekymre oss. 


Gunn-Marit Eriksrød Selle

I september markerte Kjerringvik Normisjon at det var 100 år 
siden bedehuset sto ferdig. To av ildsjelene for bedehuset, 
Laila og Ole André Eliassen, mor og sønn, hadde sentrale 
roller under jubileumsfesten. Vi gratulerer med jubileumet!
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Man tager 

1 fantastisk loppekomité


3 komitémøter


1 velvillig eier av egnede lokaler


70 bord


100 stoler


5 dager med bæring av stoler, bord 
og esker, oppakking, sortering, 
vasking, pussing, prising og noen 
frivillige utover loppekomitéen


1 dag med 65 entusiastiske frivillige 
medarbeidere


… og slik får man et vellykket 

loppemarked

HVORDAN ET LOPPEMARKED BLIR TIL

Ca 800 timer er lagt ned i årets loppemarked! Dette året var vi i nye lokaler, et av 
Gjennestads veksthus. Dette fungerte utmerket. Vi hadde i tillegg et stort rom der 
vi hadde salg av frukt, grønt, sport, fritid og elektriske ting. Gjennestad stilte som 
vanlig opp med utrolig god service fra kjøkken, driftsansvarlige og hagesenteret. 
Det var god stemning selve loppedagen med blide medarbeidere, fornøye kunder 
og godt vær.  Vi fikk inn ca 130.000 kroner til regionens arbeid. 


Stor takk til alle som bidro med kaker, brød, frukt, grønnsaker, lopper og ikke minst 
arbeidstimer. 



Søndag 22. oktober inviterer vi til en 

innholdsrik jubileumsdag på Strand. 

Det var i sommer 80 år siden 
Indremisjonsselskapet - Vestfold krets kjøpte 
Strand. Innvielsen av stedet skjedde 11. juli 
1943. 


Når vi nå inviterer til jubileumsfeiring er det like 
mye for å se fremover som bakover. Hva var visjonen da stedet ble kjøpt i 1943, 
og hva er vår visjon for Strand i årene som kommer? 


Nils Øyvind Kjøl er kjent av mange. Han er pensjonert prest, som blant annet 
har hatt sin prestetjeneste i Stokke og i Våle. Han er liturg og taler på 
gudstjenesten. AMOS, Austre Molands Sangkor, deltar også på gudstjenesten. 


På jubileumsfesten blir det tale av Hege Norøm, som frem til 1. oktober var 
rektor på Danvik fhs. Dag Arnold Gryting som jobber som internatleder på 
Danvik bidrar med sang, akkompagnert av pastor i Norkirken Sandefjord, Tor 
Arne Teien. Regionleder Svein-Tony Gårdsø har et minikåseri over tittelen 
«Igjen lyder hammerslag på Strand - om hytter før og nå.» Etter kaffe og kaker vil 
daglig leder på Strand, Ruben Heitmann, informere rundt renoveringen av 
hyttene.

I oktober reiser 9 
elever fra Danvik 
folkehøgskole til 
India for å bli bedre 
kjent med 
Normisjons arbeid. 
Elevene på Danvik 
har i mange år hatt et 
solidaritetsprosjekt til 
India, der pengene 
går til et 
skoleprosjekt. 


Tyristrand Bedehus har blitt solgt for 
850.000 kroner. Når utgifter for mekler, 
takstmann med mer er trukket fra, skal 
gjenstående beløp fordeles slik: 65 % til 
Normisjon region VeBu, 25 % til Tyristrand 
Menighet og 10 % til seks ulike prosjekter 
Tyristrand Normisjon har støttet gjennom 
årene. 


Ludvig Munkejord fra Gol har blitt ny leder i 
styret for Danvik folkehøgskole. Han er også 
medlem av regionstyret. Normisjon VeBu har 
nå to av fem styremedlemmer i Danvikstyret. 
Det andre medlemmet er Svein-Tony Gårdsø.


GOFORIT - tur med tru blir det også neste 
år. Vi setter fokus på misjonærhistorien til 
Vestfold. Gåturen er planlagt fra 1. til 9. juni, 
og den vil gå på kryss og tvers gjennom 
Vestfold. Turen har fått undertittelen «like til 
verdens ende.»


Regionens gaveinntekter er pr. nå ca. 
200.000 kroner bedre enn på samme tid i fjor. 
Da vi vet at det er de siste månedene av året 
som ofte er de beste gaveinntektsmånedene 
blir det spennende å følge utviklingen utover 
høsten. 


De gikk sammen på Davik folkehøgskole på 
slutten av 50-tallet og bodde ved siden av 
hverandre på skolens internat. Veiene har ikke 
krysset hverandre så ofte gjennom de over 60 
årene som har gått, men på Fevang Bedehus 
møttes de på et søndagsmøte nå i september. 
Sigrid Olsen i fra Skotselv og Aud 
Johannessen i fra Sandefjord fikk en god 
prat om et innholdsrikt år på Danvik fhs.
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Siden 1960-tallet har de fem hyttene på 
Strand vært overnattingssted for 
titusenvis av leirdeltakere og andre 
leietakere på Strand. Noen av dere lesere 
kan kanskje enda huske hvilken glede 
det var da hyttene sto ferdig og ble tatt i 
bruk i 1967. Noen av oss andre har blitt 
fortalt hvor flotte og funksjonelle hyttene 
var den gangen. I 1993/ 94 ble hyttene 
supplert med dusjbygget. Gjennom årene 
har hyttene blitt stelt godt med, og jevnlig 
vedlikehold har blitt utført av engasjerte 
dugnadsarbeidere. 


I nærmere 60 år har dagens fem hytter 
hatt sin funksjon. Nå ser vi at hyttene blir 
vesentlig mindre brukt og de aller fleste 
gruppene foretrekker overnatting med 
bad på rommet, noe som vi har på de 20 
rommene i Gjestehuset. 


I 2018 ble det vedtatt en reguleringsplan 
for Strand leirsted av kommunestyret i 
Sandefjord. Denne planen legger 
premissene for den videre utviklingen av 
Strand. Planen åpner blant annet for inntil 
fem hytter av 90 kvadratmeter innenfor et 
område der hyttene ligger i dag. 
Kommunen har gitt oss en raus plan med 
tanke på at vi er innenfor 100-meters 
sonen. 


Dagens hytter er på 60 kvadratmeter. 
Fem nye og større hytter, vil bli et for 
stort økonomisk løft å bære i årene 
fremover. Regionstyret har derfor vedtatt 
en renovering av fire av de fem hyttene. 
Dette vil svare på det behovet vi har i dag 
for flere rom med bad, og det vil gi oss 
det vi trenger for en god drift fremover. 


Hytte 2, 3 og 4 blir identiske og alle 
sammen får rom med fire senger og små 
bad med toalett og dusj på hvert rom. 
Hyttene blir totalrenovert med ny 
isolasjon, forsterket gulv, ny kledning, 
vinduer med mer. Grunnmur og 
konstruksjon beholdes. Det er mye 
penger å spare på å renovere fremfor å 
rive alt og bygge helt nytt. 


Hytte 5 krever byggesøknad da den 
ligger nær vannet. Her planlegges også 
en annen planløsning med blant annet 
andre vinduer enn dagens hytte 5. Dette 
innebærer en mer omfattende 
søknadsprosess. Det blir spennende å 
se om kommunen godkjenner denne 
søknaden. Slik planen er nå vil dette bli 
en hytte med tre soverom og kjøkken/ 
stue. Hytta vil egne seg godt som utleie 
til en liten gruppe. Den kan fint brukes i 
kombinasjon med f.eks. fire enkeltrom 
på hytte 4, om en liten gruppe ønsker å 
klare seg selv.


Med dagens bygningsmasse er Strand 
lite fleksibelt. Stedet fungerer slik det er 
nå best med en og en gruppe av gangen. 

Dette gir oss stadig mange ledige senger 
og en lite effektiv drift. Renoveringen av 
hyttene vil være første steg i en mer 
fleksibel bruk av Strand. 


Det er fire av fem hytter som skal 
renoveres. Den femte hytta, den som 
ligger nærmest dusjbygget, rives. Dette 
fordi vi ønsker å gi plass til et 90 
kvadratmeter stort nybygg. Vi håper og 
tror at kommunen vil godkjenne at dette 
bygget kobles sammen med nåværende 
dusjbygg. Tanken er at dette skal bli en 
møtesal nummer to på Strand. 


Dusjbygget slik det er i dag vil bli 
overflødig når hyttene får toalett og dusj 
på alle rom. Planen er derfor at dette 
bygget bygges om og brukes til 
garderobe, kjøkken og toaletter i 
tilknytning til den nye møtesalen. Får vi 
dette godkjent får vi et langt mer 
fleksibelt leirsted for fremtiden. 

Med ny møtesal og fire renoverte hytter 
får vi muligheten til å ta i mot mindre 
grupper som vi i dag ofte sier nei til. 
Stadig får vi spørsmål fra Actalag som 
ønsker å klare seg selv en helg. Med


Fortsetter neste side. 

TOTALRENOVERING AV HYTTENE 
Arbeidet starter allerede i oktober.

Hytte 5 Hytte 4 Hytte 3 Hytte 2 Hytte 1
DusjbyggForsamlings-

lokale

Hytte 2-4, sørvest.  
Hyttene beholder dagens størrelse.

Hytte 5, sørvest.  
Tanken er at denne hytta skal få større 

vindusflater. Den vil også skille seg ut fra de 
andre ved at den får tre soverom + ett mindre 

oppholdsrom.



ny møtesal og med eget kjøkken kan vi 
mye enklere kunne imøtekomme disse 
forespørslene. Acta regionalt kan også 
arrangere mindre leirer og lederkurs, 
uten å oppta hele leirstedet. Videre vil 
Normisjon lokalt og regionalt, ja også 
nasjonalt, kunne bruke dette til egne, 
mindre samlinger.  Lokalene vil også 
egne seg godt til selskaper. Dette gir oss 
en bedre utnyttelse av kapasiteten, en 
mer effektiv drift og en sunnere økonomi 
for Strand. 


Det nye forsamlingslokalet vil ha plass til 
grupper på 45-60 personer. 


Regionstyret har vedtatt at hele 
prosjektet skal ha en ramme på 10, 9 
mnok. I tillegg settes det av en reserve 
på 1,1 mnok. Rapportering både på 
fremdrift og økonomi skal jevnlig gis til 
regionstyrets arbeidsutvalg (AU). Skulle 
vi komme i en situasjon der man ikke 
klarer å holde seg innenfor rammen på 
10,9 mnok skal dette opp i regionstyret 
for drøfting og vedtak. 


Prosjektet vil bli gjennomført i etapper, 
slik at man underveis har god oversikt 
over økonomien. Både på grunn av 
byggesøknaden som kreves for hytte 5 
og for å sikre oss at vi holder budsjettet, 
vil man i første omgang begynne 
renoveringen av hytte 2-4. 


Det er et mål å gjøre dette prosjektet så 
rimelig som mulig. Vi er derfor veldig 
glade for at vi har fått til et samarbeid 
med Gjennestad videregående skole. De 
skal sammen med byggmester Gunnar 

Gundersen stå 
for renovering 
av hyttene. 
Skolen skal 

bidra med elever 
og lærlinger som vil bruke dette som 
læringsarena. Samtidig vil profesjonelle 
håndverkere som er tilknyttet skolen 
sørge for fremdrift og kvalitet i 
byggearbeidet. 


Arbeidet på Strand har alltid vært båret 
frem av engasjerte mennesker. Nå har vi 
nok en gang et prosjekt som utfordrer 
alle oss som brenner for Strand og som 
ønsker at leirstedet også skal være et 
godt og samlende sted for kommende 
generasjoner. 


Vi trenger fortsatt forbønn for Strand og 
for det store renoveringsprosjektet vi nå 
går i gang med.


Vi trenger frivillige som har lyst og 
mulighet til å være med å rive hyttene 
innvendig og utvendig nå i oktober og 
november. Vi trenger sjåfører til å kjøre 
elever tur/ retur Gjennestad - Strand. 


Vi trenger økonomiske bidrag fra deg 
som har lyst til å investere i fremtidens 
Strand. 


TOTALRENOVERING AV HYTTENE 
- fortsettelse fra forrige side

Nytt forsamlingslokale. Innvending. 
Østvendt. 

Dagens dusjbygg bygges og knyttes sammen med et nytt bygg på 90 kvadratmeter  
som vil romme en ny møtesal.

VI VIL UTFORDRE DEG. 
Mange opplever krevende økonomiske 
tider om dagen. En del ser kanskje at de 
ikke har overskudd i økonomien. Økte 
matvarepriser, høye renter og et mer utrygt 
arbeidsmarked tar nattesøvnen fra mange. 


Likevel er det kanskje engasjerte venner av 
Strand som har økonomi til å bidra med 
gaver. Nå står vi foran store investeringer 
med renovering av hytter og ny møtesal. Vi 
vet at mange brenner for å legge til rette for 
gode lokaler der kristent arbeid fortsatt kan 
drives i årene fremover. 


Nå har vi lyst til å utfordre 20 personer/ 
ektepar til å gi 50.000 kroner. For mange er 
dette mye penger, men det er kanskje noen 
som ser at de kan ta seg råd til et slikt stort 
gavebeløp. Det må hver enkelt finne ut av 
selv. Vi har gitt innsamlingsaksjonen navnet 
«20 GIR 50». Om 20 personer gir 50.000 
vil det gi 1 mnok til prosjektet! 


Vi er selvsagt takknemlig for gaver mindre 
enn dette beløpet. 


Du kan også tegne deg som fastgiver til 
Strand. Det betyr at man gir et fast beløp 
hver måned, hvert kvartal, hvert halvår eller 
en gang i året. Du bestemmer selv hvor 
lenge du ønsker å være fastgiver. Årlig får 
Strand i dag inn ca. 100.000 kroner i fast 
givertjeneste. Nå håper vi at nye personer 
kan være med å bidra med givertjeneste til 
lån og avdrag i årene som kommer. 


Kan vi utfordre deg?

Kontonummer: 3000 14 71550

Merk gaven: Renovering, Strand.


Ønsker du å gi en gave via vipps?

Benytt vippsnr.: 127249

Merk gaven: Renovering, Strand.


Ønsker du å bli fastgiver? 

Ta gjerne kontakt med oss.




Det er under denne overskriften 
daværende kretssekretær i 
Indremisjonsselskapet Vestfold krets, 
Fritz Helgor, skriver om årsaken til at man 
i 1967 fikk fem nye hytter på Strand. Han 
skriver; «det kom nesten som et sjokk på 
kretsstyret da det ble gjort kjent med at 
Sandar Branntilsyn hadde satt en 
stopper for videre bruk av det gamle 
internatets annen etasje på Strand.» Han 
er rask med å føye til; «men man forsto 
at det var ingen urimelig beslutning 
myndighetene her hadde tatt.»


I 26 år hadde «Villaen» på andre siden av 
veien tjent som fast overnattingssted for 
deltakere på leirer på Strand. Da - i 1965 
- var man tvunget til å finne en annen 
løsning. Branntilsynets forbud var det 
ikke noe man kunne gjøre noe med. En 

egen komité ble oppnevnt av 
kretsstyret og flere alternativer 
ble vurdert. Fritz Helgor skriver 
videre: «Komitéen «ser» straks at 

internatet likevel ikke bør utgjøre 
den siste linjen i hesteskoformen på 
leirstedets nordområde, slik som 
tidligere antatt. (Spisesalen og festsalen 
utgjorde fra før hver sin linje i denne 
«hesteskoform.») Komitéen var redd at 
det hele ville virke for massivt med så 
mange bygninger trengt tett på 
hverandre. Dermed kastet komitéen 
blikket på solbæråkeren som markerte 
overgangen fra selve leirområdet, og 
leke - og parkeringsplassen.»


Først vurderte man ett stort 
internatbygg i dette området, men det 
ble vurdert for ruvende og kolossaktig. I 
tillegg blir det for kostbart. «Men så 
kom komitéen på den ideelle tanke om 
flere småbygg», skriver Fritz Helgor. 
Dette skulle også vise seg å bli den 

billigste løsningen. 


Alle de fem hyttene blir reist i 
løpet av vinteren 1966/ 67, og 
de ble tatt i bruk til 
påskemøtene våren 1967. Med 
hyttene på plass var et vedtak 
fra kretsstyret i 1943 endelig 
gjennomført i sin helhet: «Der 
bør først reises en 
forsamlingssal, senere 
spisesal og så en 
internatbygning.» 

Den totale byggekostnaden for de fem 
hyttene var på ca. 250 000 kroner. Snaue 
to år senere gjensto kun ca. 70 000 
kroner av gjelden. 


« IGJEN LYDER DET 
HAMMERSLAG PÅ STRAND.» 

TAKKNEMLIG FOR GAVE  
PÅ 230.000 KRONER 

I september fikk daglig leder på Strand 
en hyggelig beskjed. En av våre venner 
hadde bestemt seg for å gi 230.000 
kroner til nytt utstyr i festsalen på 
Strand. «Dere trenger et bra el-piano og 
en bedre projektor», fortalte giveren og 
fortsatte, «jeg vil bidra med en gave for 
å dekke dette.» En fantastisk hyggelig 
nyhet for alle som bruker Strand. I 
tillegg ville giveren gi nok penger til å 
oppgradere lydutstyret. 


Lyd, musikk og bilde er viktig når vi 
samles i festsalen til møter, foredrag 
eller andre samlinger. Nå får vi 
oppgradert dette utstyret, og vi tror det 

vil fungere mye bedre enn slik det har 
vært til nå. 


Jon Arvid Skilbred har de siste ukene 
bygget ny lydbenk, så nå blir også disse 
fasilitetene bedre for ansatte, frivillige 
og for alle andre som leier stedet til sine 
arrangementer. 


Igjen - takk for en raus gave som vil 
glede mange mennesker.

Fritz Helgor (i vinduskarmen) i samtale med Åsmund 
Berg. Hyttene er i ferdig med å bli ferdige. Våren 1967.

Bilder fra byggearbeidet i 1967. 



Strand har fortsatt en 
krevende økonomi og 2023 
ender trolig med et mindre 
driftsunderskudd. Men mye 
går i riktig retning, og det er 
det som gjør at regionstyret nå 
våger å satse på renovering. 
Økt antall gjestedøgn er en 
viktig pekepinn på at ting går i 
riktig retning. 


Ett gjestedøgn er én gjests 
overnatting. Har vi 10 
personer som overnatter to 
netter, blir det 20 gjestedøgn.  
Økt antall gjestedøgn er viktig 
fordi det medfører flere 
betalende gjester til å dekke 
driftskostnader som personal, 
kommunale avgifter, strøm, 
forsikring m.m. Disse 
kostnadene er relativt like, 

uavhengig av hvor mange 
gjester vi har i løpet av året. 


Vi har ikke tall på antall 
gjestedøgn før pandemien, 
men vi tror tallene lå på rundt 
3-4000 gjestedøgn pr. år. I 
2020 og 2021 ble store deler 
av året preget av pandemi og 
nedstengning. I 2022 kunne vi 
ha drift i 11 av 12 måneder. 
Dette året hadde vi 5100 
gjestedøgn på Strand. I 2023 
ligger vi an til 7200 
gjestedøgn, en økning på 41% 
fra i fjor! Neste år ser ut til å bli 
enda bedre, da vi pr.nå har 
bookinger for 8900 gjeste-
døgn! Et mål om 10.000 
gjestedøgn i 2024 er derfor 
inne rekkevidde. 


Siden starten på 90-tallet har 
Strand hatt egen privat 
pumpestasjon som har ligget 
under bakkenivå ved hytte 5. 
Herfra har kloakken blitt 
pumpet over fjorden via 
sjøledning og inn på 
kommunalt anlegg. Ledningen 
har nå nådd en alder hvor 
oppgradering og utskiftning er 
nødvendig. Gjennom årene har 
mange naboer, både 
fastboende og hytteeiere 
koblet seg til vår pumpe på 
Strand. Med alle som nå 
ønsker å koble seg til har vi om 
kort tid ca 120 ulike enheter 
som vil pumpe kloakken sin via 
vårt anlegg. 


De siste par årene har en 
gruppe bestående av Kåre 
Sandnes, Ruben Heitmann og 
Carl Christian Fon samarbeidet 
med Sandefjord kommune for 
å få til en kommunal løsning for 
Strand. Det har vi nå fått til! I et 
totalprosjekt på nær 3 millioner 
kroner skal Strand betale ca 
250.000 kroner. Kommunen 
bidrar med ca 800.000 kroner 
til ny pumpestasjon på 

leirstedet. Ny pumpeledning vil 
i løpet av vinteren bli lagt over 
jordene nordover fra Strand 
leirsted til krysset ved 
Skjellvika badestrand (ca 1,1 
km), der kommunenes anlegg i 
dag stopper. Etter at dette 
prosjektet er gjennomført 
overtar Sandefjord kommune 
all drift av anlegget. Vi har 
også gitt kommunen anledning 
til at de kan anlegge 
kommunalt avløpssystem sør 
for Strand når tiden er moden 
for det. Nord for Strand vil flere 
eiendommer som i dag ikke er 
knyttet til offentlig avløp få lagt 
det inn til sine hus og hytter.


Gjennom dette prosjektet har 
vi forsøkt å ta et 
samfunnsmessig ansvar og 
sammen med mange 
grunneiere sørger vi for å få 
ned avrenning til sjøen fra de 
eiendommene som i dag ikke 
har gode tidsriktige løsninger. 
Dette gir oss alle en 
miljøgevinst i form av enda 
bedre vannkvalitet i fjorden. 


Prosjektet er tenkt gjennomført 
denne vinteren.


NY AVLØPSLEDNING FOR STRAND

ANTALL GJESTEDØGN ØKER

LUNSJFOREDRAG - STRAND 
DEMENS 

- den nye folkesykdommen 

17. oktober - Clas Hirsch 

Hva er demens? Hvem får demens? Å leve 
med demens? Foredraget holdes av psykolog 
Clas Hirsch. Han er spesialist i klinisk 
psykologi. Hirsch har blant annet arbeidet på 

Granli (Stokke) i Utdanningsenhet for alderspsykiatri og 
hukommelsessvikt. Han er pensjonist, bosatt i Stokke.


JOHANNES ÅPENBARING 
- en samtidsvisjon 

14. november - Hans Johan Sagrusten 

Hans Johan Sagrusten snur opp ned på vår 
lesing av Johannes Åpenbaring. Med sin 
sterke billedbruk har boka skapt håp, men 
også frykt for det som skal komme. En vanlig 

tolkning er at boka peker fremover mot en 
endetid. Men Johannes Åpenbaring handler ikke bare om 
framtida, den handler om oss, her og nå. Det er en bok vi kan 
speile oss i, hevder Sagrusten. Her finner han de mange krisene i 
vår tid som klima, flyktninger og oppsmuldringen av den kristne 
kirke. I det samme speilet ser han også et glimt av noe nytt og 
noe større.


Hans Johans Sagrusten er sokneprest i Lom menighet. Han er 
bibeloversetter og forfatter.


KORK 
- hele landets orkester  

i mer enn 75 år 

5. desember - Jan Fredrik Heyerdahl 

Kringkastingsorkesteret, populært kalt KORK, 
er orkesteret alle i Norge har et forhold til, 
enten man ser dem på TV , hører dem på 

radio, har hørt dem på film eller husker dem fra den gode gamle 
tiden med lørdagsunderholdningen fra Store studio. Men hva 
driver KORK med for tiden? Hva spiller de og med hvem, og hva 
betyr det å være et moderne medieorkester i NRK? 


Informasjonsansvarlig og programleder for KORK, Jan Fredrik 
Heyerdahl forteller historien om Kringkastingsorkesteret, et 
foredrag spekket med eksklusive arkivklipp fra de siste 76 år. Vi 
lover både sterke opplevelser og en god dose nostalgi. 


kl.12.00: Varmlunsj   kl.13.00: Foredrag   

kl.14.15: Kaffe og kaker


kr. 400,- alt inkludert


Påmelding:

normisjon.no/vebu


Tlf.: 406 03 097

http://normisjon.no


«Et sted mellom Ål og Gol i Hallingdal, 
straks før den idylliske bygda Torpo, gjør 
Hallingdalselva en sving på seg og lager 
en odde. Så høflig er elva at den ikke vil 
ødelegge den fine marka der og ikke den 
pene granlunden. Den går utenom med 
sine ville stryk og sitt bulder - som kan 
være kraftig nok, særlig i vårflommen. 
Når elva har gått forbi, svinger den til 
venstre og ser seg ikke råd til å slappe 
av i den vesle innsjøen Tingvollen. Det 
var på denne odden barndomsheimen 
min lå, og Odden het gården.» Slik 
beskriver Guri Odden barndomshjemmet 
i sin selvbiografi  «50 år i Orienten.»


Guri Odden var den fjerde personen som 
reiste ut som misjonær fra Hallingdal. 
Etter henne kom det 48 andre i fra 
Hallingdal. Kallet til å reise ut hadde hun 
fått allerede som seksåring! I tenårene 
bestemte hun seg for å vende Gud 
ryggen, men så brøt det ut vekkelse i 
bygda. Moren fikk overtalt henne med på 
et møte en av kveldene, men da hun gikk 
hjemover sa Guri til seg selv: «skal jeg 
holde meg klar av vekkelsen, må jeg la 
være å gå på møte.» Der og da bestemte 
hun seg for aldri mer å gå på møter. Men 
planen hennes holdt ikke lenge. Dagen 
etter overbeviste foreldrene henne om å 
gå - om bare på dette ene møte. Og det 
var da det skjedde. «Jeg tok imot alt 
som ble sagt», skrev hun i sin 
selvbiografi, og fortsatte, «jeg bøyde kne 
sammen med troende og frelsessøkende 
og bad høyt om å få bli et Guds barn. Da 
vi gikk nedover bakken, jublet jeg, for jeg 
trodde jeg var blitt et Guds barn. Tvilen 
kom over meg da jeg lå i senga mi og 

tenkte over det hele. Det hadde vel 
gått lettvint for seg? Nei! sa jeg. Jeg 
tror det er Jesus selv som har frelst 
meg. Og på det la jeg meg trygt til å 
sove.»


Etter dette var veien kort fra en bevisst 
tro til utreise som misjonær. Allerede i 
1910, 20 år gammel, reiste hun ut. I 40 
år skulle hun virke som misjonær i 
Kina. 


Utreisen var lang og strabasiøs og tok 
flere uker. Mange av de som dro var 
overbevist om at de ikke ville se 
gamlelandet igjen. Reisen var lang og

allerede var det mange misjonærer 
som hadde fått sin grav i det landet de 
dro til. For Guri Odden gikk reisen med 
tog gjennom Sibir. Hun og resten av 
reisefølge satt på harde benker, og de lå 
og sov på de samme benkene eller på 
trehyller om natten. Men hun kan ikke ha 
latt seg skremme av mangel på komfort. 
På en av sine utreiser mange år senere 
tok hun like godt med seg et pumpeorgel 
fra Norge. 


Den første tiden bød på store 
språkproblemer, men Guri Odden var 
ivrig etter å komme i gang med å 
formidle evangeliet. Hun fant en åpning 
for dette ved å ta utgangspunkt i 
kinesernes eget skriftspråk. Hun skriver: 
«Og kanskje er ikke noe tegn merkeligere 
enn det som står for kom. Det er et kors 
med tre personer, en liten på hver side 
og en stor i midten. Hvor har kineserne 
fått denne idéen fra? Å, måtte bare Kina 
forstå sitt tegn fullt ut. Ja, måtte det 
stråle ut i klarhet over hele jorden: Han, 
den største, opphøyd på sitt kors, han 
med sine frelserhender rakt ut fra 
verdens høyeste trone, her roper han sitt 
mektige «kom» til alle dømte og 
fortapte.»


I 1950 jaget kommunistene ut alle 
misjonærene i fra Kina. Guri Odden kom 
først til Taiwan, overbevist om at Gud 
fremdeles ville ha henne ute. Hun reiste 
videre til Japan, lærte seg japansk, og 
virket som misjonær i Japan i 10 år, før 
hun kom hjem som 70-åring. Vel hjemme 
realiserte hun en drøm hun hadde båret 
på hele livet; å kunne lese Bibelen på 
grunnspråket. Hun meldte seg som 
student på Menighetsfakultetet og 
studerte både hebraisk og gresk. Hun 
skrev etter dette flere bibelstudie-
opplegg, særlig knyttet til Johannes 
Åpenbaring. 


Guri Odden døde i 1988, 98 år gammel. 


P.S. 

Pumpeorgelet Guri Odden tok med seg ut 
befinner står i dag på Evjens Minne, Ål 
Normisjon sitt bedehus. Det hører også med 
til historien at Guri Odden er tanten til Erling 
Åsen, en av dem som var med i 
byggekomitéen da hyttene på Strand ble 
bygget i 1967. 


50 ÅR I ØSTEN  
- GURI ODDEN I FRA ÅL 

SOLVANG KIRKE 
Wergelands vei 7A - Tønsberg

mandag 4. desember 

kl.18.30 

INFORMASJONSMØTE OM 

Vi inviterer alle Normisjons-
fellesskap, Actalag, menigheter i 

Den norske kirke, frimenigheter og 
andre kristne organisasjoner i 

Vestfold til dette informasjonsmøte 
om GOFORIT - tur med tru - 2024.


Neste å går turen gjennom Vestfold. 
Vi skal ha fokus på misjonærer som 

har reist ut fra Vestfold. 


Vi inviterer til et bredt samarbeid om 
et oppdrag vi som kristne er kalt til: 


evangeliet like til verdens ende.


Mer informasjon vil bli lagt ut på 

normisjon.no/vebu 



LØVE BEDEHUS 
Sandtraåsen 1 - Tjodalyng


lørdag 21. oktober kl.16.00 

Tale 
Svein-Tony Gårdsø 

Sang og musikk 
AMOS 

Like til verdens ende 
GOFORIT 2024 og de første  
misjonærene i fra Vestfold 

Enkel bevertning 

Kollekt 

Austre Molands Sangkor - AMOS - startet 
opp i 2013 og teller i dag rundt 30 personer. 

HALLINGDALSUKA 
30.oktober - 4. november 

Det har etterhvert blitt en tradisjon, både høst og 
vinter, at flere av regionens ansatte har en uke 

med møter og besøk til foreningene i Hallingdal. 

Mandag 30. oktober 
Medarbeiderfest, Galleri Normisjon Ål


Styremøte, Ål Normisjon


Tirsdag 31. oktober 
Felles styremøte med styrene


 i alle Normisjonsforeningene i Hallingdal.


Onsdag 1. november 
Møte, Gol Normisjon


Strikketreff, Torpo Normisjon


Torsdag 2. november 
Styremøte, Gol Normisjon


Fredag 3. november 
Bibelhelg, Vårvon, Vats


Lørdag 4. november 
Bibelhelg, Vårvon, Vats


Det er også lagt opp til noen samtaler 

og besøk utover dette.


DUGNADSKJØRING 
Mandag - torsdag hver uke under renoveringsarbeidet 
skal fire elever kjøres tur/ retur Gjennestad - Strand. 

Klarer vi å stille med transport vil dette spare oss for et 
større beløp. 

Oppmøte Gjennestad kl.08.15 
Avreise Gjennestad kl. 08.30. 

Retur fra Strand kl.15.00. 
 Elevene kjøres tilbake til Gjennestad. 

Aktuell periode:  
1. november 2023 - 1. mai 2024 
med unntak av skolens ferier. 

Det kan være fint for elevene å møte eldre mennesker som 
vil snakke med dem. Man skal ikke undervurdere hva det 

kan bety for en 16-17 åring. 

Man kan melde seg til å kjøre èn gang eller flere ganger.  

Ønsker du å stille som sjåfør? 
Ta kontakt med Gunn-Marit på regionkontoret. 

928 40 659 / gunn.marit.selle@normisjon.no

FORMIDDAGSTREFF 
Borgheim Menighetssenter 

tirsdag 21. november kl.11.30 

Andakt - sang - nytt fra Normisjon 
bevertning - utlodning 

Arrangør: Normisjon VeBu

SALMER OG BEDEHUSSANG 
Solvang kirke, Tønsberg 

fredag 27. oktober kl.18.00 

Ingunn Aas Andreassen med flere. 

Arrangør: 

Tønsberg Normisjon


Normisjon VeBu

mailto:gunn.marit.selle@normisjon.no


12.-14. januar 2024 

IMI-kirken i Stavanger 

Hold av datoene  
allerede nå! 

La oss bli en stor gjeng 
fra VeBu som reiser.

Normisjons 
generalforsamling 

Actas  
Landsmøte

GØY - RETNINGSGIVENDE - INSPIRERENDE - SAMLENDE

Dette er vi spesielt kjent for, og du skal lete lenge 
for å finne noe hos oss som ikke handler om det. 


Vår historie handler om pionérmisjon og langsiktig 
diakoni, utholdende bedehusbevegelse, barne - og 

ungdomsarbeid, skoler av kvalitet og leirsteder 
som legger til rette for livsforvandlende øyeblikk. 


Normisjon er preget av engasjement for misjon, 
trofast givertjeneste, frivillighet, mangfold, 

nytenking, Jesus-fokus og disippelliv i fellesskap 
og menigheter.


Dette skal fortsette å kjennetegne oss. 


Forventninger  

Det nye året vil bare være 14 dager 
gammelt når Normisjon - og Actafolk 
møtes til MER-konferanse i Stavanger 
i januar 2024. Dette er en konferanse 
det er verdt å få med seg. Åndelig 
påfyll, fellesskap, inspirasjon og 
drøftinger av veivalg for årene 
fremover er noe av det du vil få med 
deg på MER. Både Normisjons 
Generalforsamling og Actas 
Landsmøte er lagt til MER 2024. Her 
skal blant annet strategien for de 
neste seks årene drøftes. 


PULS - har man valgt å ha som 
emneknagg for neste seksårs-strategi 
Regionstyret vil allerede i høst jobbe 
med strategi - og handlingsplan for 
det regionale arbeidet. På årsmøte 
neste år vil vi drøfte dette i fellesskap. 


Mange, inkludert meg selv, var spent 
på hvordan det ville være å starte opp 
arbeidet etter over to år med pandemi. 
Ville vi oppleve tilbakegang? Ville vi ha 
utfordringer med å finne folk som ville 
påta seg lederoppgaver? Det var jo 
deilig å kjenne på roligere dager under 
pandemien, og dette ville nok få 
konsekvenser for det frivillige arbeidet 
når vi startet opp igjen, mente mange. 


Jeg er selv medlem i en Norkirke som 
har opplevd en kraftig vekst det siste 
året. Det myldrer av barnefamilier, og 
menigheten har også maktet å samle 
alle generasjoner. Norkirken jeg er 
medlem av er en voksende 
flergenerasjonsmenighet. 


Jeg er privilegert som får reise rundt i 
hele regionen vår, og besøke små og 
store fellesskap. Det siste året har jeg 
reist mye, og jeg har forventninger til 
hva Gud kan gjøre i vår region. For et 
par år siden meldte en av våre 
foreninger at de trodde at de snart 
måtte legge ned arbeidet, de var så få 
igjen om å ta ansvaret. Nye folk kom 
til, og sist helg fikk jeg rapporter om at 
nærmere 50 personer hadde kommet 
på samlingen på bedehuset. En annen 
av våre foreninger har lagt litt om på 
møteopplegget denne høsten, så langt 
har det resultert i flere på samlingene. 


Jeg har alltid ment at mangfoldet er 
Normisjons styrke: menigheter, 
foreninger, kvinneforeninger, 
misjonsgrupper, bibelgrupper, 
gjenbruksbutikker, skoler, Actalag, 
små og store fellesskap, barn og 
voksne, unge og gamle. Framtidas 
Normisjon tror jeg også ligger i dette 
mangfoldet. 


Regionen har i mange år hatt en 
krevende økonomi. Vi er fremdeles 
ikke i land med å få en bærekraftig 
økonomi, men vi nærmer oss. Det er 
noe av grunnen til at regionstyret også 
våger å satse på renovering av hyttene 
på Strand. Vi bygger for framtidas 
generasjoner.


Visst har regionen utfordringer. Men 
enda mer - det ligger en forventning i 
lufta om at noe er på gang. Det skal bli 
spennende å se hva som skjer, både 
lokalt og regionalt de neste årene.


Svein-Tony Gårdsø 

Regionleder 

P
U
L
S

PLANTE 
Vi planter evangeliet, nye idéer, 
prosjekter, menigheter og 

UTVIKLE 
Vi utvikler etablerte fellesskap, 
tilbud, programmer og 
organisasjonsformer. 

LEDE 
Vi trener og inspirerer mennesker til 
å lede seg selv og andre.

SAMMENKOBLE 
Vi kobler sammen visjoner, mål, 
avdelinger, enheter, behov og 
ressurser. 

FELLESSKAP

BARN OG UNGE

MISJON



Returadresse: 
Normisjon - region Vestfold og Buskerud 

Østerøyveien 233 - 3237 Sandefjord

Ønsker du å ta lodd på gavekortlotteriet? 
Regionen har satt i gang et gavekortlotteri. Du kan blant annet vinne reisegavekort 
fra Ving til en verdi av 5000 kroner, underholdningsgavekort fra Ticketmaster til en 
verdi av 1500 kroner, middagsgavekort, gavekort på Hageland og Kiwi, for å nevne 

noen av dem. 


Har du lyst på lodd, men ikke treffer noen som har loddbok, kan du vippse ønsket 

beløp til 11413 og merke med lotteri og ditt telefonnummer. Da fører vi navnet ditt 
opp med det antall lodd du ønsker. Kunne du tenke deg å selge lodd til inntekt for 

regionen? Ta kontakt! Vi sender gjerne en loddliste. 


Hvert lodd koster 10 kr. Trekning 5. desember. 


